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23/18   Besøk av Helseleder Toril Nyhus og Kulturtjenesten v/Sergio Chavez kl. 13.00 
            og Teknisk etat fra kl. 13.30 – Informasjon og dialog 
 

Helseleder Toril Nyhus 
➢ Aktivitetspark ble tegnet ved Tjønnmosenteret, søkte midler i 2019, fikk avslag fra fylket. Ny 

prosess nå pga. noe usikkerhet ift. plassering. Må ses i sammenheng med evt. bofellesskap hvor 
det er best å plassere denne type park. 

➢ «Leve hele livet gruppa» har fokus mot Tjønnmosenteret, og tenker en aktivitetspark vil passe 
inn, jfr. leder av Eldrerådet som sitter i denne gruppa. Viktig med sambruk for å skape liv.  

➢ Helsestasjon bygges over Smea i kulturhuset, skaper liv i huset. Viktig med nærhet til 
legesenteret. Byggestart er ikke fastsatt.  

➢ Legesenteret har startet med nytt timesystem. Vil bli lagt inn flere «eldretimer», viktig med tanke 
på at alle eldre ikke er digitale.  

➢ Ang. parkering blir det utvidet til flere plasser som er reservert til legesenteret. De kommunale 
bilene har også behov for egne parkeringsplasser, mens ansatte må parkere et stykke unna.  

➢ Legesituasjonen - legestillinger er utlyst, mange gode søkere, er i ansettelsesprosess.  
➢ Økt press på Psykisk helsetjeneste. Ny rus og psykiatri opptrappingsplan kommer i løpet av året. 

DPS skal øke polikliniske timer, men stenger på helg, kan gi utfordringer, gir store krav til 
pårørende. Eldrerådet ser det som viktig å sette søkelys på utfordringen, der trykket blir større 
på kommunen. På sikt kan kommunen se psykisk helse sammen med TFF, om det blir nybygg. Må 
ses sammen med opptrappingsplanen. Samarbeid med skole ift. psykisk helse. 

➢ Fysio., Ergo. Og Dagsenter har fulle grupper. Nye inne-sykler på lille dagsenteret. Aktivitet på 
trimsalen på Tjønnmosenteret.  
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➢ Snakker om frisklivssentral, sette ting i system da mye alt er på plass, samkjøre og evt. utvide 
etter hvert når det gjelder kurs og grupper ift. psykisk helse. Tidlig intervensjon viktig ift. utvikling 
av sykdom. Lettere å reise til frisklivssentral, enn å dra til psykisk helsetjene 
 
Kulturtjenesten v/Sergio Chavez 

➢ Plan for idrett og fysisk aktivitet kommer skriftlig. Dagsturhytta kommer politisk. Aktivitetskort 
for eldre med lav inntekt på treningssenter for å øke aktivitetsnivå, kan bli mulig. 

 
Teknisk avd. v/prosjektleder Helle Urset og leder for eiendomsavd. Lars F. Strypet 

➢ Helle vil ha ansvar for helsestasjon og skatepark. Lars ansvar for dagsturhytta med ny 
gjennomgang av økonomi, med utgangspunkt i Havern. Innspill om Skistua som dagsturhytte fra 
TIF, samt Hemrabben fra Tylldalen idrettslag. Kommunestyret gjør beslutning, ikke flere 
høringsrunder. Universell utforming viktig. Dagsturhytta er et innspill fra, og designet fra, fylket, 
med tilskudd, der tilgjengelighet er en stor faktor. Kommunestyret må ta diskusjonen om type 
hytte og plassering. Teknisk gir innspill om kostnad. Tylldalen vil uansett går for sti til 
Hemrabben, kommunen vil da slippe denne kostnaden om dagsturhytta legges dit. Eldrerådet 
mener adkomst blir viktig. Dugnad lager mange stier for lite penger, det koster betydelig mer for 
kommunen å bygge disse. Universell utfordring, og en plass hvor bredden i befolkningen ser 
muligheter, er viktig for Eldrerådet.  

 
➢ Hva rører seg på Teknisk avd.? – Teknisk har mulighet til å komme med innspill til planavd., 

gjerne rundt det tekniske som vann og avløp. Jobber med nye boligprosjekter. Virksomhetsplan 
sier 2,5 mill. til hardbruksbolig i 2023, 6 mill. i 2024 og 10 mill. i 2025. Bygging tar tid da 
prosjekter må ut på anbud.  

 
➢ Prosjekt med tilvisningsavtaler, hvor kommunen ikke bygger i egen regi, men spiller ut behov til 

private. Kommunen inngår avtale om leie av minimum 40 % av boliger som bygges. Må ikke leie, 
men har mulighet. Det private kan da få et gunstig lån gjennom Husbanken. Ser på konkrete 
behov kommunen har. Legger krav om universell utforming. Kan bygges som bofellesskap med 
tanke på egne boliger, men ikke landet hvor detaljert kommunen kan gå inn på tilvisningsavtaler 
ift. fellesareal, utforming m.m. Husbanken kan delta med veiledning. Noe tilskudd ligger også på 
Statsbudsjettnivå, avventer om dette kommer tilbake.  
Husbanken kan ha nedbetaling på inntil 50 år. Viktig at det ikke blir dyrt å bo for eldre, se på hva 
en minstepensjonist kan betale. Kan dermed måtte kutte ned på areal, både i leilighet og 
fellesareal. Det kan skje at kommunen må subsidiere noe. Tomt ift. tilvisningsavtaler kan ønskes 
sentrumsnært. Boliger i kommunens regi kan tenkes i Parkveien 29, fleksible boliger med 
universell utfordring, gjerne livsløpsstandard. Press ift. boliger til flyktninger pr. nå. Nærhet til 
helsetjenester og dagligvarer er viktig for Eldrerådet. Kommunen har behov for boliger til alle. 
Mange boliger i kommunens eie har behov for rehabilitering. Det er ikke penger til 
totalrenovering av kommunens boliger. Furumoen har fult belegg, som fungerer bra. Kommunen 
jobber med boligtomter i Kongsveien. Tronstutomta blir utformet som park i første omgang.  
 

➢ Parkering ved rådhuset nevnes som en utfordring ift. legekontoret. På andre siden av veien for 
Ramsmoen har kommunen mulighet for flere parkeringsplasser, her kan ansatte på sikt parkere. 
Rambu har også mulighet for parkering. Det blir tydeligere skilting. Kan bli parkeringsutfordringer 
mens helsestasjonen bygges, det skal også bygges nytt inngangsparti og bygges i høyden, så døra 
bak vil bli stengt en periode. Helsestasjon bygging starter i sommer, kontrakter skrives nå, 
innenfor kostnadsrammen. Kongsveien 5 renoveres med kommunens egne ansatte for å holde 
seg innenfor rammene, det søkes også midler til tiltak. Jobbes ferdig ute i første omgang. Rambu 
vil kreve store innvesteringer på sikt. Teknisk ønsker Eldrerådet med i kommende prosjekter.  
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23/19   Godkjenning av møteinnkalling og referat fra forrige møte 
 
➢ Godkjennes.  

 
Orienteringssaker 
 
23/20   Avvikling av Eldreombudet - Innlandet Fylkes Eldreråd sitt høringssvar 
 
➢ Videresendt til Eldrerådets medlemmer. Kom fra fylket først på dato for frist. Eldrerådet 

opplever ikke å være informert om prosessen i forkant.  
 

23/21   Arbeidsgruppe «Leve hele livet» - referat fra arbeidet 
 
➢ Alle kommunale råd er representert i gruppa, samt en innbyggerrepresentant. Tenker 

lavterskel og forebyggende aktiviteter. Undergrupper kan dannes etter behov. Mandat er 
utarbeidet. Mål er implementering av «Leve hele livet», som vedtatt i kommunestyret. 
Velger maks 3 fokusområder fra handlingsplan. – Aktivitet og fellesskap. – Mat og måltider. – 
Et aldersvennlig Norge, se samfunnet på tvers av aldersgrupper. Jobber i første omgang frem 
en spørreundersøkelse. Jobber med uteområdet ved Tjønnmosenteret, på baksiden. Midler 
er avsatt til prosjektet. Det er tatt kontakt med ungdomsskolen ift. valgfag «innsats mot 
andre», som kan brukes mot grupper på Tjønnmosenteret. Kor er opprettet ved 
Tjønnmosenteret. Det er kjøpt inn «sykler» til både Tjønnmosenteret og Enan, for «sykling i 
terrenget» innendørs.  
 

 
Eventuelt – saker medlemmene ønsker å ta opp 
 
➢ Eldrerådet får av og til direkte henvendelser ang. fastlegeordningen. Ved behov for 

legebesøk for syke eldre, treffes ofte vikarer og aldri samme lege som kan følge opp pasient. 
Sykehistorie må gjengis ved hvert besøk. Hvordan skal fastlegeordningen bli et trygt tilbud 
for kommunens innbyggere? Fastlegeordningen skal være et klart og tydelige tilbud til 
kommunens innbyggere, og man skal ikke oppleves som en kasteball mellom leger og 
legevakt, dette blir en belastning for både pasient og pårørende. Dette ønsker Eldrerådet å 
formidle videre.  

 
 
Neste møte i Eldrerådet: Onsdag 14. juni, Loftet 
 
 
Med hilsen 
 
 
Tone Finstad Rønning 
Fagleder Helse og Omsorg 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og har derfor ingen signatur 
 
 
Kopi til: 
Amund Aarvelta     
Annemette Bekken  Bjørganveien 5 2512 KVIKNE 
Bjørn Barkbu     
Ingveig Vangen  Holmengata 14 D 2500 TYNSET 
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Kopi til: 
Jan Inge Nordeng  Østby 25 2500 TYNSET 
Jan Kåre Moan  Idrettsveien 3 A 2500 TYNSET 
Marit Motrøen     
Per Kristian Bangen  Telnesveien 60 2500 TYNSET 
Vidar Søberg  Gaupkroken 13 2500 TYNSET 
 
 
 
Mottakere: 
Kåre Eldar Vang Savalveien 713 2500 Tynset  
Marie Kristine Lorentzen Arnemoveien 4 A 2500 TYNSET 
Nils H. Øian Rørosveien 849 2500 TYNSET 
Oskar Snarvold Telnesveien 251 2500 TYNSET 
Reidun Kirkbakk Søgardsgrenda 66 2510 Tylldalen  
Robert Fonnås Framnes 2500 TYNSET 
 
 


